
PROJEKT 

UCHWAŁA Nr X. ….. .2025  

  RADY MIASTA PRUSZKOWA        

z dnia 20 lutego 2025 r.  

  

w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 27 listopada 2024 roku 

   

Na podstawie art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym                        

(Dz. U. z 2024 r. poz. 1465, 1572, 1907 i 1940) oraz art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 

r.  o petycjach (Dz. U. z 2018 r. poz. 870) uchwala się, co następuje:  

  

§1. Uznaje się petycję złożoną w dniu 27 listopada 2024 roku w sprawie „ podjęcia pilnych 

działań w celu ochrony i ratowania budynku zwanego potocznie „Pałacykiem” przy                             

ul. Broniewskiego” za zasadną z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu  do uchwały.  

  

§2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miasta Pruszkowa 

zobowiązując Przewodniczącego do doręczenia uchwały składającemu petycję.  

  

§3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

  

  

      Przewodniczący  

Rady Miasta Pruszkowa  

  

    Karol Chlebiński  

  

  

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



UZASADNIENIE DO UCHWAŁY 

podjęcia pilnych działań w celu ochrony i ratowania budynku zwanego potocznie 

„Pałacykiem” przy   ul. Broniewskiego w Pruszkowie 
 

W dniu 27 listopada 2024 roku do Rady Miasta Pruszkowa wpłynęła petycja dotycząca 

podjęcia pilnych działań w celu ochrony i ratowania budynku zwanego potocznie 

„Pałacykiem” przy   ul. Broniewskiego w Pruszkowie. 

 

Rada Miasta Pruszkowa w dniu 19 grudnia 2024 roku Uchwałą nr IX.131.2024 

przekazała petycję do rozpatrzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.   

 

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 3 lutego 2025 r.                                  

po wysłuchaniu autorki petycji oraz w wyniku dyskusji uznała petycję za zasadną. Pomimo 

wielu niewiadomych, które pojawiły się podczas dyskusji oraz faktu, że nieruchomość jest                   

w prywatnym posiadaniu i nie jest wystawiona na sprzedaż, to jest również pod nadzorem 

Mazowieckiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków i należy zadbać o to, aby nie 

ulegała dalszej degradacji.  

 

Wobec powyższego, dbając o wizerunek i estetykę miasta, Komisja rekomenduje 

Radzie Miasta Pruszkowa wystąpienie do Prezydenta Miasta Pruszkowa z wnioskiem                                              

o zorganizowanie spotkania z Mazowieckim Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków                              

i właścicielem nieruchomości przy ul. Broniewskiego, w celu zapoznania się z planami 

wobec obiektu, którego petycja dotyczy oraz ewentualnego zabezpieczenia go przed 

niszczeniem. 

 

 

Przewodniczący  Komisji  

  

  

Jacek Rybczyński  

 

 

 

 


